
 

 

Verslag Commissievergadering Bestuur en middelen 

 
 

 

Datum: 1 februari 2017 

Tijd: 19:30 – 22:00 uur  

Locatie: Raadzaal 

Voorzitter: de heer L. Linssen 

Toelichting: Kort verslag met de genomen besluiten  

Aanwezige leden Joost van Beek (D66), Har Beurskens (SV), Roy Coolen (SV), Michel 

Graef (SV), Leon van Kessel (PL) A. Kierkels (LS), Peter van Melick 

(CDA), M. Schreurs (CDA), G. ) en A. Thomassen (VVD) 

Aanwezige overige 

raadsleden  

 

Vervanging Berry Hermans (RO) vervangt mw. G. Teeuwen en de heer C. 

Wetemans 

Portefeuillehouders Arno Verhoeven, Stan Backus   

Griffie Wim Cornelissen 

Ambtelijke 

ondersteuning 

Diana Noppers, Leon Jeurnink, Carmen Geraads,  Jeffrey Baaij, Math 

Slabbers en Jeroen Hesen  

Derden Geen 

Publieke tribune 1 persoon 

Commissiegriffier J. Lommen 

 

Punt Omschrijving 

1 Opening  

  De voorzitter opent de vergadering, heet iedereen van harte welkom en maakt 

melding van de afwezige leden en hun vervanging, zoals hierboven vermeld.  

2 Vaststellen agenda  

  De agenda wordt conform vastgesteld 

3 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering  

  De besluitenlijst van de vergadering van 30 november 2016 wordt vastgesteld. 

De heer van Kessel brengt naar aanleiding van het verslag van de vorige 

vergadering ter kennis van de commissie  dat hij interesse heeft om het pand  waar 

thans Jong Nederland zit, Driessenstraat 29 te Neeritter te kopen.   

4 Spreekrecht niet-commissieleden  

  Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt 

5 Presentatie en thema's  

5.a Er is geen presentatie  

6 Raadsvoorstellen  

6.a Raadsvoorstel tot wijziging van het Reglement van Orde voor de vergaderingen van 

de Gemeenteraad 

  De wijziging betreft de procedure en de de termijn waarbinnen het college in de 

gelegenheid wordt gesteld een zienswijze in te dienen op een initiatiefvoorstel van 

de raad. Deze verplichting is sinds 1 februari 2016 in de Gemeentewet opgenomen. 

De commissie acht het voorstel rijp voor de bespreking in de raadsvergadering van 

14 februari 2017. De fractie Progressief Leudal zal een amendement indienen.  



 

 

Punt Omschrijving 

6.b Raadsvoorstel beëinding fusie Westrom – De Risse 

 Het algemeen bestuur van de Westrom – De Risse heeft besloten de 

fusiewerkzaamheden tussen de partijen te beëindigen en hebben hiervan 

mededeling gedaan aan de gemeenteraad. De raad wordt thans verzocht hiervan 

kennis te nemen en te besluiten de fusiewerkzaamheden te beëindigen.  

De heer Hermans zegt dat het raadsvoorstel weliswaar een formaliteit is, maar hij 

heeft wel opmerkingen naar aanleiding van de behandeling van dit voorstel in de 

commissie burgers en samenleving in Roermond. Hij  vraagt of de niet behaalde 

synergievoordelen nu niet op het bordje van de gemeente komen. Geantwoord 

wordt dat de gemeentelijke bijdrage hetzelfde blijft, en dat er op andere wijzen al 

voordelen behaald zijn.  

De heer van Kessel wil weten wat de gevolgen voor het personeel zijn. Die zijn er 

niet. De heer Beurskens vraagt naar de samenwerking Prio Verve. Geantwoord 

wordt dat de huidige overeenkomst wordt uitgediend. Er is een derde commerciële 

partij en die mag geen voordeelspositie krijgen. Bij voortzetting zal de derde partij 

niet mogen meedoen, en moet een andere constrructie worden gekozen. De heer 

Schreurs betreurt het niet doorgaan van de fusie, maar merkt op dat de noodzaak 

tot fusie thans is verminderd.  

Aantal beschutte werkplaatsen moeten er komen, ook in de eigen organisatie. Voor 

Leudal betekent dit 3 plaatsen dit jaar en 4 plaatsen komende jaar.  

De heer Thomassen betwijfelt naar de motieven van beëindiging van het 

fusieproces. Het heeft veel geld gekost, had dit niet anders gekund.  

De heer van Beek vraagt of er thans gelet op de samenwerking in Midden-Limburg 

West op gebied van de Wmo en Jeugdzorg problemen ontstaan. 

Van ambtelijke zijde wordt geantwoord dat er een ander samenwerkingsverband is 

dat hierin voorziet. 

De heer Hermans vraagt nog naar de Joint Ventures, deze informatie zou nog 

komen, wanneer komt die info. Op dit moment nog niet bekend, er gaat een 

werkgroep komen, die hiermee aan de gang gaat. Deze zou eind juni met de eerste 

resultaten komen.  

De commissie acht het voorstel rijp voor de bespreking in de raadsvergadering van 

14 februari 2017.   

7 Vanuit de raad ingekomen stukken  

 Er zijn voor deze vergadering geen stukken doorverwezen 

 8 Aan de commissie gerichte stukken  

 Er zijn geen aan de commissie gerichte stukken 

9 Stand van zaken  

9.a ONS Leudal  

  Het programma “Leudal bouwt aan de basis” is door het college vastgesteld. Dit 

programma wordt in een presentatie nader toegelicht. De presentatie is bij de 

stukken gevoegd. 

De ambtelijk opdrachtnemer, de heer Leon Jeurninck legt kort het programma uit. 

Projectleider van het eerste project in dit kader “Dossiers op orde”, de heer  Jeffrey 

Baaij neemt het tweede deel van de presentatie voor zijn rekening.  



 

 

Punt Omschrijving 

De commissie neemt kennis van de presentatie, en heeft daarbij de volgende 

vragen:  

De heer Kierkels vraagt hoe past de samenwerking met Weert en Nederweert in dit 

verhaal. Met name ICT. Er is een Geoexpertisecentrum voor deze gemeente, waarin 

samen wordt opgetrokken. Er wordt wel nog gezocht naar oplossingen voor de 

beste toegankelijkheid en opslag van gegevens. Alles moet gezamenlijk gebruikt 

kunnen worden. De portefeuillehouder merkt nog op dat de samenwerking soms 

moeizaam verloopt, hij constateert bij andere gemeenten een terugtrekkende 

beweging. Bestuurlijk heeft beedrijfsvoering ook volop de aandacht, omdat dit de 

basis is voor een goede informatievoorziening, die het mogelijk maakt om keuzen 

te maken gebaseerd op de juiste, complete en meest actuele informatie. 

Basis nu is analoge dossiervorming, hoe loopt het met de ditale versies. Het 

blijvend één op éen laten lopen van de digitale en de analoge informatie is een 

uitdaging waarvoor dit jaar het kader wordt gemaakt. Waar nu al volop digitaal 

gewerkt wordt, zal dit zo blijven. De heer Coolen vraagt of er voldoende aandacht 

is voor de privacybescherming en het voorkomen van datalekken. Er is al enige tijd 

een privacyfunctionaris werkzaam voor 6 middenlimbuirgse gemeenten, en sinds 

kort is hiervoor nog extra formatieruimte gecreëerd. 

9.b Openstaande actiepunten  

  Er zijn geen openstaande actiepunten 

9.c Langetermijnkalender  

 De langetermijnkalender wordt voor kennisgeving aangenomen. 

10 Ter afsluiting  

10.a Mededelingen  

  De commissieleden worden opgeroepen om komende week vragen die men de 

volgende commissievergadering aan Mw. Faber van de politie wil stellen via de 

griffie in te dienen. Ze kan zich dan op de antwoorden voorbereiden.  

De heer Beurskens meldt dat het 10 jarig bestaan van Leudal nog niet leeft onder 

de mensen. Hij oppert het idee om het geld te gebruiken voor plaatsing van de 

dialectnamen van de diverse kernen op de komborden. 

10.b Rondvraag  

De heer Beurskens vraagt of er ook een begrotingsapp komt voor de begroting van 

2017. Deze app zal niet meer worden aangeschaft. 

De heer Coolen vraagt of er ook in Limburg Psycholances (ambulances voor vervoer 

psychiatrische patienten,  in verwarde toestand, zonder dat daarbij politie aan te 

pas hoeft te komen) aangeschaft worden Er komen voor Limburg 2 van zulke 

ambulances, bij elke Veiligheidsregio één.  

10.c Sluiting  

  De voorzitter sluit de vergadering om 20:50 uur onder dankzegging voor de 

geleverde inbreng. De volgende commissievergadering bestuur en middelen is op 8 

maart 2017.  

 


